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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online
als in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en
onderscheidt zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan
op het “maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan
de top, zonder politieke of andere inmenging waardoor
onderwerpen behandeld kunnen worden die elders onvoldoende of
helemaal niet aan bod komen, we bestrijden de corruptie, de
incompetentie en het machtsmisbruik.  Lezers kunnen reageren via de
postbus of via e-mail.
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VlaM 2012 :
Mireille Vergucht
Dermatologe voert strijd tegen drugs

Elk jaar reikt de N-VA het
Ebbenhouten spoor uit en ieder
jaar kiezen de vrouwelijke
parlementsleden van de N-VA, in

het kader van de
internationale vrouwendag,
een Vlaamse Madam -VlaM-
van het jaar. Op Donderdag
8 maart maakte N-VA-
Kamerlid, Sarah Smeyers, in
de Zuilenzaal van het
Vlaams Parlement aan de
Hertogstraat te 1008
Brussel bekend dat Mireille
Vergucht, een dermatologe
uit Haacht, VlaM van het
jaar is geworden. De
laureaat mocht rond half
twee een trofee in de vorm
van een glassculptuur in
ontvangst nemen. Enkele
kopstukken van de N-VA
waaronder Geert Bourgeois,
Ben Weyts en Jan Jambon

waren daarbij aanwezig. Sarah
Smeyers leidde het geheel in
goede banen.

Moeizame strijd
tegen drugs.
In 2001 werd Mireille
Vergucht  lid van  de
organisatie "Ouders
tegen drugs".  In 2005
werd, mede Dr. Ivan
Van Damme die de
drijvende kracht was,
het Vlaams Platform
tegen Drugs opgericht
samen met Dr. Luc
Beaucourt en Dr. Renno
Roelandt  -BOIC en WADA-,
Mireille Vergucht werd
verkozen tot de

woordvoerster. Mireille
haalde de pers toen ze
bekend maakte dat ze haar
eigen kinderen controleerde
op het gebruik van drugs.

Dat controversieel verhaal
was en kolfje naar het
handje van de media. Zelfs
in het verhaal van het
vernietigen van genetisch
gemanipuleerde

aardappelvelden in “De
Huisarts” kwam Mireille in
de belangstelling. Ze kan
in haar strijd tegen
druggebruik rekenen op
gewezen N-VA Senator,

Dr. Lieve Van Ermen en op
de volledige steun van haar
echtgenoot.

Omgeving.
Mede contacten in eigen

omgeving, zoals familie,
schoonfamilie, vrienden,
kennissen en collega’s
bleek dat minstens twintig
kennissen een kind
hadden dat cannabis-
afhankelijk was en de
grootschaligheid ervan liet
Mireille Vergucht nooit

 meer p. 2

... een joint is dus
sowieso niet soft ...
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van p. 1

foto EVER

meer los
want,
zegt
Mireille “ ..

een joint werkt niet
geestverruimend , maar
geestesverànderend ...”
en dat is een hemelsbreed
verschil. De kwalificatie
-terminologie- soft, moet
dus a.s.a.p. worden
geschrapt, de jongeren
betalen er een
onwaarschijnlijk hoge prijs
voor, beklemtoont Mireille.

Verslaving.
Uit de speech van Mireille
Vergucht : Het blijkt dat

een joint tegelijk zowat
werkt als een slaapmiddel
met
gewenningsproblematiek,
een gedragspatroon geeft
van zowat 3 pinten en
naar de longen toe een
schadelijk effect heeft te
vergelijken met 7 tot 20
sigaretten: dit allemaal
tegelijk. Een joint is dus
sowieso niet soft. Het is
immers duidelijk een én,
én, én verlies-verhaal!
Het versterkt tevens elke
emotie waarin de
gebruiker zich bevindt op
moment van gebruik.
Kortom: heel logisch dat
we een toename zien van
agressie, frustratie,
depressies, suïcidaal
denken, alsook een
verlies aan concentratie,
apathie, met duidelijke
gevolgen op de studie
resultaten... -en
ongewenste
zwangerschappen-.
Daarenboven weten we
dat er een link is met het
ontstaan van schizofrenie
en psychosen en naar

crimineel gedrag. Ouders
zien hoe  de
persoonlijkheid van hun
kind verandert, bepaalde
karaktertrekken versterkt
worden. Ze hebben geen
vat meer op hun kind. Ze
verliezen hun kind aan die
joints! De stap naar nog
sterkere drugs wordt ook
veel gemakkelijker gezet
....” .

Misdadig.
Studies zouden hebben
aangetoond dat een piloot,
na een joint met lage
concentratie -20 mg THC
waarde- zijn vliegtuig -op de
vluchtsimulator- gedurende

vierentwintig uur niet op een
deftige manier aan de grond
kreeg. Uit alweer een
andere studie in 2008,
ditmaal van Dokter Annelies
Keymeulen, pediater aan de
UGent, werd een overzicht
van de gevolgen voor het
kind bij gebruik van
Cannabis tijdens de
zwangerschap gepubliceerd
-zie link onderaan-.
Symptomen waren ; “ ...
gebrek aan oordeelkundig
inzicht, problemen met
concentratievermogen,
visueel geheugen,
plannen en uitvoeren van
taken. Daarnaast zien we
ook gedragsproblemen
zoals impulsiviteit en
hyperactiviteit tot zelfs
meer misdadig gedrag,
reeds te merken vanaf de
leeftijd van 6 jaar!...”

Beroepsgeheim,
een hefboom of
hulpmiddel.
Uit de toespraak kunnen we
duidelijk afleiden, dat de
bestrijding van het

Links naar websites ivm dit artikel

http://www.neonatologie.ugent.be/Cannabis%20TvG.pdf

drugmisbruik niet vlot en
bepaalde politieke partijen,
ondermeer de SP.a, en de
hulpverleningsector, met de
vinger worden gewezen.
Nogal wiedes dat de SP.a
genoemd is, neem nu het
voorbeeld van de Vlaamse
minister van Energie,
Wonen, Steden en Sociale
Economie die in Duitsland
diende af te kicken en er
ook een avontuurtje aan
over hield. Alhoewel strikt
genomen journalisten als
dat in relevantie is met de
maatschappelijke functie

van de politicus, dat mogen
uitspitten, bestempelen  we
maar als“privé”, toch
vragen we ons af, of een
minister met dat verleden
wel normaal kan
functioneren. Als we de
studies mogen geloven, dus
niet.
Ook in België wordt hard
geroepen dat er veel meer
aan preventie moet gedaan
worden en er een
mentaliteitsverandering

http://www.cawdekempen.be/kwaliteitshandboek/kwaliteitsbeleid/Beroepsgeheim.htm

moet komen. Het ministerie
van Volksgezondheid en
Justitie hebben blijkbaar
begrepen dat er iets moet
gebeuren, daarom is artikel
458 Bis van het strafwet-
boek in het leven geroepen
- zie link onderaan waar de
ganse problematiek wordt
uitgelegd-.

Verkeerd
signaal.
De VlaM van het jaar haalt
ook uit naar bepaalde
politici die publiekelijk

vertellen dat ze wel eens
één of meerdere  joints
gerookt hebben, ook
Vankrunkelsven, Van
Quickenborne, Vande
Lanotte en Sabine
Hagendoren worden daarbij
genoemd maar, zegt Mireille
“ .... het repetitieve heeft,
zoals bij reclame, als
resultaat dat de

meer p. 3

Cannabis in
Begijnendijk

In juni 2007 brengen inwoners van
Begijnendijk Morsum Magnificat op de
hoogte dat er achter een maïsveld,
duidelijk te zien vanaf de openbare
weg, wel tweehonderd cannabisplanten
staan.

Burgemeester Willy Michiels -MGB-
zegt in een reactie : “Ik weet in
Begijnendijk wel tien plaatsen waar
dergelijke planten staan, als we dat
niet meer mogen moeten we een kist
kopen en erin kruipen” dixit de
burgemeester.

De wijkagent die achteraf in een
andere zaak een annotatie aan het PV
mocht toevoegen zei dat “Morsum
Magnificat dacht wereldnieuws te
hebben gebracht”.

Het komt hier op neer dat Morsum
Magnificat, die dat illegaal bezit -ook al
hebben die plantjes een lage THC
waarde- publiek maakte, door
Begijnendijk en “hun” politie werd
tegengewerkt en in een slecht daglicht
geplaatst. In Begijnendijk -het gehucht
aan de Raambeek- heerst de
omgekeerde wereld.

http://www.morsum-magnificat.be/index.php?option=com_content&task=view&id=3642&Itemid=2
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van p. 2
goeddenkende
burger
uiteindelijk

gaat denken dat het wel
waar moet zijn, dat het
geen kwaad kan en
onschuldig is ..”.
NVDR
Deze BV’s geven aan de
bevolking wel degelijk een
verkeerd signaal. Of zullen
we het “demagogie”
noemen, iets waaraan
politici zich met de
regelmaat van een klok
schuldig maken.

Waarmee
zijn ze bezig?
Maar Mireille gaat nog
verder met haar
vingerwijzingen. Zo is er Nic
Balthazar, Vlaams
filmregisseur, die op de
barricade staat tegen de
milieuvervuiling maar wél

voorstander is van
regelmatig gebruik van
cannabis. Vervuiling van de
geestelijke gezondheid van
onze jongeren is blijkbaar
geen probleem. De
Leuvense Professor
Economie, Paul de Grauwe,
ging vorig jaar zelfs zo ver
dat hij er in een essay voor
pleitte àlle drugs te
legaliseren, zich er
blijkbaar niet van
bewust wat drugs
doen met de
hersenen en
karakters van de
gebruikers.
Dan is er nog onze
Vlaamse
drugsregulator, de
Gentse Professor
criminologie, Tom
Decorte, met in zijn
kielzog de
Nederlandse
autoriteit Peter
Cohen, die tijdens
universitaire
congressen,
georganiseerd en
voorgezeten door

Professor Tom Decorte,
zonder blikken of blozen
beweert dat er geen enkel
bewijs is dat  cannabis
schadelijk zou zijn. Vreemd
genoeg was er niemand,
behalve Mireille Vergucht,
die dit tegensprak.

Tabak.
Mireille haalt ook uit naar de
manier van reclame maken
voor drugs, die zij vergelijkt
met het aanprijzen van het
tabaksgebruik de vorige
eeuw. De drugslobby past
vandaag dezelfde techniek
toe : Stuur de boodschap de
wereld in dat het een
medicijn is, pijnstillend en
relaxerend. Wie kan
daar iets op tegen
hebben maar zo wordt
de samenleving wel
bewust misleid om een
afzetgebied te creëren
voor hun drugs. De

vorige eeuw  was
tabak een lucratieve
handel, vandaag zijn
het drugs.

Actiepunten.
Dr. Vergucht voert dus
duidelijk een verbeten strijd
tegen drugsgebruik. Zo
zorgde het  in 2005
opgericht Vlaams Platform

 .. zo zorgde het in 2005 opgericht
Vlaams Platform tegen Drugs er
al voor dat vandaag urinetesten
op drugs, zonder voorschrift,
in de apotheek te verkrijgen zijn ..

Links naar websites ivm dit artikel

http://www.morsum-magnificat.be/images/stories/Snelnieuws_23jun07_Cannabis_Begijnendijk.pdf

tegen Drugs er al voor dat
vandaag urinetesten op
drugs, zonder voorschrift, in
de apotheek te verkrijgen
zijn.  In de jaren 2001-2005
waren zij 4 maal te gast in
Recht van Antwoord op
VTM, waar ze door het
linkse panel met de grond
gelijk werden gemaakt, met
uitzondering van Erwin van
Fraechem, die wél zijn nek
uitstak.
Ook werden zij enkele
malen uitgenodigd  in de
Zevende Dag.
Ze stapten zelfs naar de
Vlaamse Mediaregulator om
klacht neer te leggen tegen
de soap Thuis omwille van
een aantal scènes.

Er werden, over de
partijgrenzen heen, brieven
geschreven naar politici en
e-mails gestuurd naar alle
parlementairen en als de
politici tijd wilden
vrijmaken, verplaatsten zij
zich erheen.
Congressen worden

bijgewoond, ook die van de
druggies, om te horen wat
die aan het vertellen zijn.
Tijdens een congres van de
Europese Commissie stelden
zij tot hun ontsteltenis vast
dat 3/4 van de aanwezigen
van de drugslobby waren.
Er wordt zoveel mogelijk
geageerd op de actualiteit
door lezersbrieven te
schrijven naar alle dag- en
weekbladen alsook naar de
vakbladen Artsenkrant en
De Huisarts die meestal hun
reacties integraal
publiceren.
Er werd ook gereageerd op
de affaire Kim Geybels door
vooral professoren die
artsen opleiden, erop te

wijzen dat zeker artsen niet
lichtzinnig mogen
omspringen met het begrip
drugs.
Er werd gereageerd op het
Syndicaat van Vlaamse
Huisartsen nadat deze
enkele jaren geleden de
artsen opriep zich niet te
laten leiden door de

tabakslobby in verband
met het wetsvoorstel
tegen het roken in cafés.
In een lezersbrief werd
gevraagd wanneer zij de
artsen gingen oproepen
zich niet langer te laten
leiden door de
drugslobby.
Zelf gaat Mireille
Vergucht gratis naar
scholen en verenigingen.

Verschil.
Er is een duidelijk
verschil tussen tabak-  en
druggebruik. Veroorzaakt
de eerste drama’s in

http://www.morsum-magnificat.be/index.php?option=com_content&task=view&id=711&Itemid=0

Mireille -midden- met echtgenoot -links- Geert Bourgeois,
Ben Weyts en Jan Jambon. meer  p. 4

Genk : Openlijk cannabis dealen

Ze noemen het  “De Kring
Waterschei vzw”, een
parochiecentrum aan de
Onderwijslaan 2, maar op
en rond de parking aan de
verkrotte gebouwen van
Bormans gebeurt van alles
wat het daglicht niet mag
zien.

Op 3 september 2010
kunnen we foto’s maken van

een cannabisdeal. Een
kleine motorfiets komt
aangereden, parkeert en
legt doodgewoon het spul
-cannabis- op het zadel
en wacht zijn cliënt af. We
kunnen de persoon met
cannabis op het zadel en
in de hand, fotograferen.
Ook het overhandigen
aan de klant kunnen we
fotograferen.
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van p. 3

Links naar websites ivm dit artikel

talloze families, dan
ontwricht de tweede onze
samenleving met ontelbare

familiale,
economische
en sociale
drama’s.

Een erkenning middels
VLaM van het jaar sterkt
Dr. Vergucht in haar geloof
dat een
mentaliteitsverandering
mogelijk is, net zoals deze
tot stand kwam wat betreft
het roken van sigaretten.
Het gaat dan vooral om
informeren, sensibiliseren,
responsabiliseren en
desnoods penaliseren.

Dank.
Tot slot richtte Mireille
Vergucht een dankwoord
aan haar echtgenoot en
kinderen, zonder wiens
steun zij haar strijd niet
had kunnen volhouden.
Ook was er een dankwoord
voor de actieve leden van
de organisatie zoals Dr.
Ivan Van Damme, Dr. Luc
Beaucourt en Dr. Renno
Roelandt. Haar soul-mate
sinds 5 jaar, Dr. Lieve Van
Ermen, kreeg ook een
bloemetje toegeworpen
evenals Mia Pincket van de
Vlaamse Alliantie van de
Antwerpse senioren. Ook
medewerkers Sigrid, Alex,
Lies en Marianne werden
niet vergeten in het
dankwoord evenmin als
Eurad -Europe against

Drugs- en
Raymond Yans,
huidig vice
president van het
INCB van de VN.
Zelfs de
hulpverleningssector
was, ondanks de
eerdere kritiek,
opgenomen in het
dankwoord maar
hier ging de dank
uit naar slechts
een aantal
mensen uit die
sector die Mireille
met raad en daad
bijstonden en haar
aanporden om
door te gaan.

    Apotheker
    Fernand
    Haesbrouck
    reageert.
Fernand Haesbrouck is de
Ieperse apotheker die zich
met de regelmaat van een
klok afzet tegen ADHD
medicatie.
In casu is zijn reactie
misschien niet to the point,
daarom wil Dokter Vergucht
ook niet regageren.

F.Haesbrouck : Als arts
strijdt deze mevrouw tegen
drugs, waarbij de perceptie
van de
maatschappij die deze
stoffen niet als geneesmiddel
heeft gelabeld.

Parking aan de vzw De Kring -Waterschei- waar dealers niets
hoeven te vrezen en openlijk kunnen dealen. Aan de overkant
woont de niet onbesproken wijkagent LB.

Cocaïne in sociale wijk in Genk

In april en mei 2011 zijn
er klachten van bewoners
uit een appartements-
gebouw  in de beruchte
wijk Kolderbos in Genk.
In een appartement
worden jointjes gerookt
met geurhinder,
nachtlawaai en overlast
tot gevolg.

De politie wordt
verwittigd en als gevolg
daarvan  worden de
klagende buren door de
dealers bedreigd.

Morsum Magnificat krijgt
bewijsmateriaal in handen
dat er in dat bepaald
appartement zelfs “wit
poeder” met een mini
digitaal weegschaaltje

wordt afgewogen en in
kleine plastic  wordt zakjes
verpakt.

Dat bewijsmateriaal wordt
aan de Genkse politie
bezorgd maar er gebeurt,
voor zover ons bekend,
niets. We trekken het
andermaal na en krijgen
de bevestiging dat er niet
onmiddellijk wordt
ingegrepen.

Tijdens een bijeenkomst
met de Genkse senioren
stellen we aan een Genkse
straathoekwerker uit die
wijk de vraag wat er met
dergelijke informatie wordt
gedaan, daarop kregen we
het antwoord dat er met
de dealers contact wordt

gezocht om te
onderhandelen, niet met
de politie ! Is art. 458 Bis
hier een hefboom, een
hinderpaal of beiden?

Genk is een draaischijf
van criminaliteit, het gaat
om drugshandel,
autozwendel,
wapenhandel, oplichting
van verzekeringen,
tewerkstelling van
illegalen enz.

Aan het station in Genk
worden spuiten gevonden
en worden reizigers lastig
gevallen, de politie is
amper honderd meter
verder gevestigd, maar
toch heeft de NMBS
Holding camera’s moeten
plaatsen en binnenkort
gaat men een afsluiting Erik Verbeeck 

plaatsen.
In de lokale pers,
grotendeels via een
mediapact door de stad
Genk betaald, komt er
uiteraard quasi geen
negatieve berichtgeving
over Genk.
De politie wordt
gevraagd om zo weinig
mogelijk PV’s op te
stellen, dat is niet goed
voor de gerapporteerde
criminaliteit in Genk en
de burgemeester wil
alleen maar positieve
geluiden horen. Pure
demagogie is dat.

We wachten af tot
wanneer de maffia het
bestuur in Genk de les
spelt, als dat al niet het
geval is.

http://www.megablunder.net/werking http://www.adhdfraude.net/pdf/NB307.pdf

Aan dezelfde drugs, die als
geneesmiddelen worden
verspreid -Aderall,
Dexedrine,
amfetaminesulfaat is speed
als een drug, maar een
geneesmiddel bij ADHD–
verdienen artsen goed en
verkiezen ze om de
kennis over de werking als
onbekend uit te roepen.
Als de maatschappij deze
vrouw ook zou hebben
opgeleid in het hebben van
(chemische) kennis van alle
drugs, dan zou ze niet op
die manier op de
handen worden gedragen.

Die kennis bepaalt immers,
dat zowel medische als
maffiose psychotica
op een en dezelfde manier
in het lichaam actief zijn en
daarom zowel
geneeskrachtig als
recreatief gebruikt worden.

Op onderstaande links ziet
u nog meer over de
zienswijze van Fernand
Haesbrouck.

Eigen berichtgeving.

EVDS 

Genk :
Openlijk hasj dealen


